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PROTOKÓŁ NR II/24 

z I sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 29 maja 2024 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 9.00 do godz. 10.41  

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Bogusława Anna Grzelak, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Dariusz Malik, 

9. Grzegorz Matyjasik, 

10. Marcin Mirosław, 

11. Michał Piotr Podstawka, 

12. Marek Leszek Rejmak, 

13. Daniel Walkiewicz, 

14. Anna Zabiegła, 

15. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Mirosława Walat- 

Maciejka – Skarbnik, Anna Pyź – Sekretarz, Anna Śmigielska – inspektor ds. obsługi rady 

gminy, Rafał Królik – obsługa prawna UG, Wojciech Mirosław – Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wojciechowie.  

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad I sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że 

z ustawowego składu 15 radnych obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   

 

Wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady Sławomir 

Chudzik poddał pod głosowanie całośd porządku obrad.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad II sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji z 

działalności w okresie między sesjami. 

6. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej dotycząca oceny zasobów pomocy 

społecznej na terenie gminy Wojciechów za 2023 rok. 

7. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej z wykonania w 2023 roku gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii i efektów jego realizacji 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 10/2024) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wojciechów 

upoważnionego do określenia zasad odbywania podróży służbowych w stosunku do 

Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów. (Druk nr 11/2024) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wojciechów do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach. (Druk nr 12/2024) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wojciechów. (Druk 

nr 13/2024) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług, a także w sprawie 

rozszerzenia katalogu osób, którym mogą byd przyznane usługi opiekuocze w formie usług 

sąsiedzkich. . (Druk nr 14/2024) 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2024 rok. (Druk nr 15/2024) 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakooczenie obrad. 
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Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z II sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto protokół 

był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

 

Ad pkt 4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 18 kwietnia do 28 maja 2024 roku. (Lista 

zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Uczestniczył m.in.: 

- w mszy świętej w intencji radnych nowej kadencji; 

- obchodach Dnia Strażaka; 

- posiedzeniach Komisji Rady Gminy Wojciechów. 

 Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczących komisji. 

W okresie między sesjami odbyły się posiedzenia wszystkich komisji. Celem spotkao było 

ukonstytuowanie się komisji, wybór przewodniczących i wiceprzewodniczących. 

22 maja – posiedzenie Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Przewodniczący Dariusz Kołodziejczyk, Wiceprzewodniczący Miłosz Adamczyk; 

22 maja – posiedzenia Komisji Budżetowej, Przewodniczący Tomasz Kowalski, 

Wiceprzewodniczący Marcin Mirosław; 

27 maja – posiedzenie Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska i 

Gospodarki Wodnej, Przewodniczący Grzegorz Matyjasik i Wiceprzewodnicząca Beata 

Bartoszcze; 

28 maja – posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Przewodniczący 

Jarosław Zubrzycki i Wiceprzewodnicząca Beata Bartoszcze;  

28 maja – posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Przewodnicząca Anna Zabiegła i 

Wiceprzewodniczący Tomasz Madej; 
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28 maja – posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodniczący Michał Podstawka i 

Wiceprzewodnicząca Anna Zabiegła. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej dotycząca oceny zasobów 

pomocy społecznej na terenie gminy Wojciechów za 2023 rok. 

 Informację przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie – 

Wojciech Mirosław. (Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej na terenie 

gminy Wojciechów za 2023 rok stanowi załącznik do protokołu) 

 Radny Tomasz Kowalski zwrócił uwagę, że wykazane dane statystyczne nie 

odzwierciedlają stanu faktycznego, co wynika z faktu, że nie wszystkie osoby, które 

zamieszkują na terenie gminy są również w gminie zameldowane. Ma to realne przełożenie na 

wpływy do budżetu oraz inne aspekty, między innymi również wzrost liczby dzieci w szkołach. 

 Pytao ani wniosków nie zgłoszono zatem Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad i przeszedł do kolejnego. 

 

Ad. pkt 7. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej z wykonania w 2023 roku 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii i efektów jego realizacji. 

Informację przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie – 

Wojciech Mirosław. (Informacja z wykonania w 2023 roku gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii i efektów jego 

realizacji stanowi załącznik do protokołu) 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono zatem Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad i przeszedł do kolejnego. 

 

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 

10.1/2024) 

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę 3.496,33 zł. 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 103.797,10 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 100.300,70 zł.  

 Skarbnik omówiła zmiany pozostałych załączników do uchwały. Poinformowała 

o zwiększeniu kredytu w rachunku bieżącym z 500.000 zł do 1.000.000 zł, który będzie 

spłacony z koocem roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się 22 maja Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy na 2024 rok i zaopiniowała go pozytywnie, w tym przekazanie dotacji dla GOK 

w kwocie 51.660 zł. 
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2024 - druk nr 10.1/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr II/10/24 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. 

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Wojciechów upoważnionego do określenia zasad odbywania podróży służbowych w 

stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów. (Druk nr 11/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Anna Pyź. 

 Przewodniczący Rady zaproponował radnego Jarosława Zubrzyckiego. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

odczytał i poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wojciechów upoważnionego do określenia zasad 

odbywania podróży służbowych w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów - 

druk nr 11/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr II/11/24 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wojciechów 

upoważnionego do określenia zasad odbywania podróży służbowych w stosunku do 

Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów. 

 

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wojciechów do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach. (Druk nr 

12/2024) 
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 Uzasadnienie podjęcia powyższej uchwały przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. 

Do reprezentowania Gminy w Zgromadzeniu CZG PROEKOB zaproponował Sekretarz Gminy 

Annę Pyź. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik poddał 

pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy 

Wojciechów do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach - 

druk nr 12/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr II/12/24 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wojciechów do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach.  

 

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Wojciechów. (Druk nr 13/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna 

Pyź. Zaproponowano pozostawienie wynagrodzenia Wójta na dotychczasowym poziomie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się 22 maja Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wojciechów i zaopiniowała go pozytywnie. 

Pozostawiono wynagrodzenie na dotychczasowym poziomie, tj. 17.595 zł. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Wojciechów - druk nr 13/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr II/13/24 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wojciechów..  

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze, z wyłączeniem 
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specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich 

pobierania, oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru 

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług, a także 

w sprawie rozszerzenia katalogu osób, którym mogą byd przyznane usługi opiekuocze 

w formie usług sąsiedzkich. . (Druk nr 14/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wojciechowie Wojciech Mirosław.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi 

opiekuocze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również tryb ich pobierania, oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług, 

a także w sprawie rozszerzenia katalogu osób, którym mogą byd przyznane usługi opiekuocze 

w formie usług sąsiedzkich. . (Druk nr 14/2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr II/14/24 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, oraz szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu 

rozliczania wykonywania takich usług, a także w sprawie rozszerzenia katalogu osób, którym 

mogą byd przyznane usługi opiekuocze w formie usług sąsiedzkich. 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2024 rok. (Druk nr 15/2024) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie Wojciech Mirosław.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
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przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok - druk nr 15/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

PRZECIW (1) Miłosz Adamczyk 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr II/15/24 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok.  

 

Ad. pkt 14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Po otwarciu dyskusji w tym punkcie porządku obrad jako pierwszy głos zabrał 

Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik. Zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwośd 

wprowadzenia dla rodzin wielodzietnych posiadających Kartę Dużej Rodziny ulgi w opłatach 

za wywóz odpadów komunalnych? 

Wójt odpowiedział, że w tej kwestii decyzja należy do Rady Gminy. Wspomniał, że 

Gmina Wojciechów ma jedne z najniższych stawek w całym województwie 

Radny Tomasz Kowalski potwierdził, że faktycznie tak jest że te opłaty są jednymi z 

najniższych a kwestia wprowadzenia takich ulg wymaga weryfikacji przez Urząd Gminy oraz 

dyskusji. Dodał, że jego zdaniem im prostsza uchwała tym lepsze wyniki jeśli chodzi o 

regulowanie opłat za odpady. 

Wójt poinformował o możliwości wykorzystania nadwyżki z opłat na zorganizowanie 

kolejnej akcji sprzątania gminy, która miałaby si e odbyd na jesieni. 

Radny Jarosław Zubrzycki zapytał, dlaczego obrady nie są transmitowane na żywo? 

Odpowiedzi udzielił obsługujący sesję Jakub Toruo. Wyjaśnił, że wynika że Urząd 

korzysta z zewnętrznego serwera do obsługi transmisji posiedzeo. 

Radny J. Zubrzycki zasugerował również poprawę jakości internetu w Wieży, ponieważ 

często są problemy techniczne przy obsłudze esesji. 

Głos zabrała radna Anna Zabiegła. Zapytała o termin uruchomienia oświetlenia w 

Palikijach oraz czy jest możliwośd naprawienia ubytków w poboczach, przy skrzyżowaniach 

dróg gminnych z drogą powiatową, szczególnie droga w kierunku szkoły na Maszkach? 

Zwróciła się również z prośbą o oczyszczenie z ziemi poboczy asfaltowych dróg gminnych. 

Wójt odpowiedział, że czyszczenie będzie zrealizowane po ukooczonym koszeniu. 

Odnośnie oświetlenia wyjaśnił, trwają jeszcze przekazania ale byd może w niedługim czasie 

zostanie ono uruchomione. 

Radny Grzegorz Matyjasik zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów na 

starostów Dożynek. 
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Radny Miłosz Adamczyk zasugerował, aby nadwyżkę środków z opłat za odpady 

komunalne przeznaczyd na zakup koszy na śmieci przy przystankach oraz zakup mobilnych 

fotopułapek. 

Wójt zaapelował do mieszkaoców o dbałośd o czystośd i porządek w miejscach 

publicznych na terenie gminy. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk podziękował mieszkaocom za bardzo dobrą segregację 

odpadów dzięki czemu gmina ma jedne z najniższych stawek w regionie. 

Radny Daniel Walkiewicz zapytał, jakie są koszty utrzymania autobusu wycofanego z 

eksploatacji oraz jaki jest pomysł na budynek po byłej poczcie? 

Wójt odpowiedział, że autobus jest wyrejestrowany i gmina nie ponosi żadnych 

kosztów natomiast budynek po poczcie nadaje się do rozbiórki. 

Radny Tomasz Kowalski zapytał, czy gmina ma możliwośd pozyskania dofinansowania 

na odbiór zalegającego przy drogach eternitu. 

Wójt stwierdził, że jest to kwestia problematyczna, gdyż ogólnie brakuje na to 

środków. Zapewnił, że jeśli tylko pojawi się możliwośd pozyskania dofinansowania wówczas 

Urząd wystąpi z takim wnioskiem. 

Radny Marcin Mirosław zapytał, czy nadwyżki środków z opłat za odpady nie można 

byłoby przeznaczyd na zakup samochodu, który służyłby pracownikom gospodarczym oraz do 

zbierania i wożenia odpadów? Ewentualnie stworzenia jakiejś komórki. 

Wójt wyjaśnił, że żeby taki zakup był możliwy musiałaby istnied zakład gospodarki 

komunalnej. Dodał, że jak najbardziej jest za dokonaniem takiego zakupu.  

Sołtys wsi Halinówka Tomasz Młodnicki zgłosił wniosek o podwyżkę diet sołtysów. 

Zaproponował 100% podwyżkę wysokości diety. 

Do tematu odniósł się radny T. Kowalski. Przypomniał, że ostatnia zmiana miała 

miejsce w 2021 roku, więc dosyd dawno. W związku z czym te stawki trzeba byłoby 

zaktualizowad biorąc pod uwagę aktualną sytuację finansową gminy, która nie jest dobra. 

Zaproponował aby ten temat przedyskutowad na specjalnie zwołanej w tym celu sesji 

sołtysów.  

Sołtys wsi Wojciechów-Kolonia Piąta Ewa Masiak-Sokołowska zwróciła się z prośbą aby 

sesje sołtysów planowad z miesięcznym wyprzedzeniem. 

Wspólnie ustalono termin sesji sołtysów na dzieo 18 czerwca. 

Innych wniosków nie zgłoszono zatem Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

porządku obrad. 

 

Ad. pkt 15. Wolne wnioski i informacje. 

 Wójt wystąpił z prośbą o zgłaszanie miejsc do koszenia. Poinformował o rozpoczęciu 

dystrybucji kruszywa. 

 Radna A. Zabiegła zgłosiła wniosek o wykoszenie poboczy drogi gminnej w Palikijach. 

 Radny Sławomir Chudzik zasugerował Wójtowi aby zwrócid uwagę Zarządowi Dróg 

Powiatowych na koniecznośd dokładnego koszenia poboczy a szczególnie miejsc przy 

skrzyżowaniach dróg. 

 Sołtys wsi Góra Krzysztof Komorowski zwrócił się z prośbą o dokładne koszenie miejsc 

przy przystankach. 
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 Sołtys wsi Maszki k. Wojciechowa Aneta Mirosław podziękowała Wójtowi za 

dopilnowanie budowy drogi. 

 Radna Bogusława Grzelak zapytała, czy będzie wynajęta równiarka i czy będzie 

możliwośd skorzystania z niej? Dodała, że droga za sołtysem jest w bardzo złym stanie, ma 

dużo ubytków. 

 Wójt odpowiedział, że postara się aby było to zarównane. 

 Sołtys wsi Nowy Gaj zapytała, czy w tym roku będzie na drogi gminne rozdysponowana 

równiarka, ponieważ w sołectwie są dwie drogi, których nawierzchnia jest w bardzo złym 

stanie i wymaga naprawy. 

 W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że Gmina nie dysponuje równiarką a wszelkie ubytki 

będą w miarę na bieżąco naprawiane własnymi siłami. Poprosił o zgłaszanie takich potrzeb i 

wskazywanie dróg, najlepiej pisemnie. 

 Głos zabrał Przewodniczący Rady. Wystąpił z propozycją zorganizowania w przyszłym 

roku, z okazji Dnia Samorządowca takiego niezobowiązującego spotkania integracyjnego dla 

wszystkich radnych, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy.  

 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad, po czym przeszedł do kolejnego. 

 

Ad. pkt. 16. Zakooczenie obrad  

Zakooczenia obrad II sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


